
Toelichting 

Onderwerp: Verzoek medewerking jaarlijks zes keer breken met mobiele installatie

Op 29 juli jl. heb ik een bezoek gebracht aan Handelsonderneming Dekker VOF te Den Ham. 
Hierbij was ook aanwezig de heer G. Laarman van GBT. Een dag later heeft ook de heer J. 
Jonker van de SGP een bezoek gebracht aan dit bedrijf.

Naar aanleiding van dit bezoek heb ik gevraagd aan Dekker of zij de gemeenteraad een brief 
willen schrijven waarin zo duidelijk mogelijk omschreven staat wat men veranderd wil zien. 
Waar men nu tegenaan loopt. 

Tijdens het gesprek werd duidelijk dat:

1. Het slechts om zes keer puin breken gaat;
2. De buren er totaal geen bezwaar tegen hebben;
3. Het bedrijf opdrachtgevers (klanten) ziet vertrekken omdat klanten naar 

concurrenten gaan die hen wel een totaalpakket kunnen bieden;
4. Het niet mogen breken van puin, zes keer per jaar, meer vervoersbewegingen 

impliceert ( te weten 15.360 km op jaarbasis);
5. Het wel mogen breken van puin, zes keer per jaar, duurzaam is;
6. Er blijkbaar bij de gemeente andere getallen (gegevens)  e.d. gehanteerd worden dan 

de praktijk laat zien;
7. De bedrijfsvoerders geen mensen zijn die staan te springen om in te spreken tijdens 

een raadsdebat en hierdoor hun eigen belangen onvoldoende behartigen;
8. Dekker van goede wil is en slechts redelijkheid en billijkheid verlangt;
9. De raad blijkbaar een instrument in handen heeft om Dekker toe te staan maximaal 

zes keer per jaar op locatie puin te breken;
10. In andere gemeentes (w.o. Tubbergen, Dalfsen en Rijssen-Holten) bedrijven in 

vergelijkbare situaties zelfs twaalf maal per jaar op locatie puin mogen breken;
11. Dekker een keurig bedrijf is waar zeer verantwoordelijk wordt omgegaan met 

milieueisen en belangen van omwonenden;
12. Het voortbestaan van het bedrijf mogelijk in het geding is wanneer niet spoedig een 

oplossing wordt gevonden.



Kortom, de Partij voor de Vrijheid is van mening dat aan dit bedrijf toestemming moet 
worden gegeven om maximaal zes keer per jaar puin te breken. We moeten voorkomen dat 
er weer een bedrijf uit Den Ham verkocht wordt dan wel haar deuren moet sluiten. 

De PVV ziet Twenterand graag als een ondernemingsvriendelijke gemeente, ziet nul 
bezwaren om Dekker toestemming te geven en wil graag een raadsdebat op 10 september 
a.s. omdat Dekker omzet ziet wegvloeien naar concurrenten. Als raad kunnen wij niet langer 
wachten en dienen wij ons 100% in te zetten voor onze ondernemers!


